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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan halad a Nemzeti Elektronikus Jegyrendszer 
Platform? " 

Tisztelt Miniszter úr!

A fővárosi vezetés szerint a Budapesti Közlekedési Központ (BKK) megfelelő időben és technikai
feltételek mellett csatlakozhat a Nemzeti Elektronikus Jegyrendszer Platformhoz (NEJP).

Kérem, miniszter urat szíveskedjen tájékoztatni arról, hogyan halad a NEJP, milyen ütemezéssel
számolnak jelen pillanatban és mikorra várható az üzembehelyezése a rendszernek.

Az  Ön  szakmai  álláspontja  szerint  megvalósítható-e  a  BKK  csatlakozása,  ha  igen,  milyen
ütemezéssel  és  milyen  formában,  hiszen  egyértelmű,  hogy  a  budapesti  rendszernek  sokkal
összetettebb a felépítése, mint az országnak?

Milyen lépéseket tettek annak érdekében, hogy a csatlakozás megtörténhessen? 

Milyen költséggel jár a csatlakozás? 

Hol tart jelenleg a projekt megvalósítása? 

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2018. december 14.

Tisztelettel,

Csárdi Antal

országgyűlési képviselő


